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کازرون
رئیسکمیتهامدادشهرستانکازرونگفت:
بیش از 30 پایگاه جمع آوری زکات 

فطریه آماده دریافت هستند 

خبرنگار و عکاس/ گلچین: به مناسبت فرارسیدن عید سعید فطر کمیته 
امداد امام خمینی)ره( مطابق سنت همه  ساله اقدام به جمع آوری زکات 

فطریه از مردم و خیرین شهرستان کازرون می نماید. 
امام خمینی)ره( شهرستان کازرون  امداد  در این خصوص رئیس کمیته 
عنوان داشت: برخی شایعاتی که توسط دشمن و رسانه های بیگانه علیه این 
کمیته در طول این هفته درون فضای مجازی راه اندازی شده بود کذب و 
بی اساس بود. پرویز شفیعی همچنین درخصوص فرارسیدن عید سعید فطر 
و زکات فطریه عنوان داشت: کمیته امداد امام خمینی)ره( امسال هم با 
راه اندازی بیش از 30 پایگاه در سطح شهرستان کازرون وجوه دریافتی و 
جمع آوری  شده در روز عید سعید فطر را حداکثر ظرف مدت 48 ساعت با 
هماهنگی قبلی با بانک ها در میان خانواده های مستمندان، ایتام و نیازمندان 

واریز می کند. 
وی خاطرنشان کرد: کمیته امداد امام خمینی)ره( باوجود بیش از 14600 
صندوق جمع آوری در سطح شهرستان درآمدی بالغ بر 70 میلیون تومان 
را در ماه دارا است و خوشبختانه علاوه بر سم پاشی دشمنان علیه این نهاد 

هیچ تأثیری بر روحیه و انگیزه مردم شهرستان کازرون نداشته است. 
میزان  داشت:  عنوان  فطریه  زکات  میزان  درخصوص  همچنین  شفیعی 
زکات فطر امسال مبلغ 7000 تومان است که این وجوه نقد از شب عید 
فطر تا ظهر عید قابل دریافت است و درصورتی که مردم در پرداخت این 
فطریه دچار تأخیر شوند می توانند حتی الامکان میزان زکات خود را از مال 

جدا کرده و سریعاً پرداخت کنند. 
این مقام مسئول در پایان گفت: پرداختی های سال گذشته مردم شریف 
شهرستان کازرون چه از طریق نقدی و چه جنسی مبلغی بالغ بر 18 میلیون 

تومان بوده است. 

ممسنی
روستای میشان شهرستان ممسنی

در مسیر توسعه روستایی

از  به میزان ۳۰۰ متر سنگ فرش در روستای میشان  طرح پیاده روسازی 
این  در  گاز  و  نفت  اعتبارات  از  بهره گیری  با  ممسنی  شهرستان  توابع 

منطقه آغاز شد.
استان  مسکن  بنیاد  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
داشت:  اظهار  زمینه  این  در  ممسنی  مسکن شهرستان  بنیاد  مدیر  فارس، 
طرح بهسازی معابر میشان از توابع بخش ماهور میلاتون شهرستان ممسنی 
بااعتباری بالغ بر ۱۲۰ میلیون تومان از محل ۳ درصد نفت و توازن منطقه ای 

در حال اجرا است.
سید قاسم حسینی مدیر بنیاد مسکن شهرستان ممسنی بابیان اینکه توسعه 
شریف ترین  روستایی  مناطق  مردم  و  است  مردم  حق  منطقه ای  عادلانه 
مردم هستند که شایسته دریافت خدمات می باشند گزارشی از فعالیت های 
عمرانی در این شهرستان ارائه داد و بیان داشت: اعطای تسهیلات توسعه، 
بنیاد  است،  کرده  متحول  را  ممسنی  شهرستان  روستایی  مناطق  چهره 
مسکن در همه شرایط سخت وامدادی و در مناطق کم برخوردار در کنار 

مردم بوده است و به امدادرسانی و توسعه روستایی پرداخته است.
حسینی در ادامه با تأکید بر توسعه روستایی و استفاده از مواهب توسعه 
در مناطق روستایی اظهار داشت: در سالی که گذشت اجرای طرح های 
شهرستان  این  روستایی  مناطق  در  شتاب  با  دایی  محرومیت  و  توسعه 
تسهیلات ۱۸  ارائه  با  اضافه کرد: در سال گذشته  است. وی  تداوم یافته 
به  ریال  میلیارد   ۱۰۰ مبلغ  به  تسهیلات  فقره   ۵۶۰ تومانی  میلیون   ۲۰ و 
 ۶ و   ۴ مسکن  تعمیر  تسهیلات  همچنین  است،  پرداخت شده  متقاضیان 
میلیون تومانی به تعداد ۱۸۰ نفر و به مبلغ ۷ میلیارد و ۸۰۰ میلیون ریال 
مسکن  بنیاد  مدیر  است.  پرداخت  شده  شهرستان  این  در  متقاضیان  به 
درآمدی  منابع  محل  از  بلاعوض  وام های  پرداخت  از  ممسنی  شهرستان 
حوادث و حساب ۱۰۰ امام راحل به ۱۴۴ نفر از متقاضیان در این شهرستان 
به مبلغ ۹ میلیارد و ۵۸۰ میلیون ریال خبر داد و گفت: در سالی که گذشت 
۲۶۱ نفر از متقاضیان صدور پروانه ساخت روستایی به مساحت ۳۲ هزار 

و ۵۶۴ مترمربع پروانه ساخت روستایی دریافت کرده اند. 

به هشت  از محل حوادث  احداثی شهری  تسهیلات  پرداخت  به  حسینی 
نفر از متقاضیان در این شهرستان به مبلغ ۲ میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال و 

پرداخت ۴۸۰ میلیون ریال کمک بلاعوض به این متقاضیان اشاره کرد.
ازجمله  را  روستاها  محیط  بهسازی  ممسنی  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر 
گذشت  که  سالی  در  گفت:  و  دانست  مسکن  بنیاد  اصلی  کارکردهای 
بهسازی  تومان  میلیون  معادل ۸۰۰  بااعتباری  این شهرستان  روستای   ۱۰

شده است.

نیریز
برپایی ضیافت افطاری با حضور 

کودکان شیرخوارگاه قاصدک های مهر 
و صنعتگران صنایع دستی

گردشگری  و  صنایع دستی  فرهنگی  میراث  مسئول  هادی  حمیدرضا 
و  بیست  در  نی ریز  شهرستان  فرهنگی  میراث  گفت:  نی ریز  شهرستان 
روز جهانی صنایع دستی  با  مصادف  و  رمضان  مبارک  ماه  روز  پنجمین 
و  شهرستان  مسئولین  مهر،  قاصدک های  شیرخوارگاه  کودکان  میزبان 

صنعتگران صنایع دستی بود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی 
همکاری  و  به عمل آمده  هماهنگی  با  فارس:  گردشگری  و  صنایع دستی 
خیرین عزیز باهدف اکرام از این کودکان و همدلی با این عزیزان مراسم 
ضیافت افطاری برگزار شد. هادی با اشاره به برپایی ششمین سفره افطاری 
با حضور کودکان شیرخوارگاه قاصدک های مهر تصریح کرد: با تأسی 
از سیره امام علی)ع( مراسم افطاری با همکاری همکاران اداری و خیرین 

برگزار شد که تمامی هزینه ها از این محل تأمین گردید.
با  صنایع دستی  جهانی  هفته  روز  نخستین  در  مراسم  این  افزود:  هادی 
زحمتکش  صنعتگران  مهر،  قاصدک های  شیرخوارگاه  کودکان  حضور 
ازجمله  شهرستان  مسئولین  کنار  در  عرصه  این  فعالین  و  صنایع دستی 
فرماندار و کارشناسان فرمانداری، شهردار، ریاست و اعضا شورای اسلامی
هادی  شد.  برگزار  داشتند  حضور  ادارات  رؤسای  از  برخی  و  شهر 
خاطرنشان کرد: نماز مغرب و عشا در محوطه زیبای باغ با جماعت اقامه 
شد و پس ازآن ضیافت افطاری برگزار شد؛ فضای زیبا و دل نشین باعث 

شادی و نشاط کودکان گردید که حال و هوایی دیگر به برنامه بخشید.

بوانات
نمایشگاه صنایع دستی در شهرستان 

بوانات استان فارس برپا شد

به  بوانات  شهرستان  گردشگری  و  صنایع دستی  فرهنگی  میراث  اداره 
مناسبت بزرگداشت هفته صنایع دستی و در راستای شعار سال حمایت از 
این شهرستان  نمایشگاه صنایع دستی و هنرهای سنتی در  ایرانی،  کالای 

برگزار کرد.
میراث  کل  اداره  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان فارس، به نقل از حسین پور 
اسد مسئول میراث فرهنگی شهرستان بوانات، در این نمایشگاه محصولات 
صنایع دستی و هنرهای سنتی شهرستان شامل تولیدات عشایر گلیم، جاجیم 
و مصنوعات گلیم، خاتم، معرق، تذهیب روی چوب، سنگ های تزئینی و 
عقیق بوانات، چقه بافی یا همان چیق بافی و نمدمالی از تاریخ 20 لغایت 
تا 25 خردادماه جاری، واقع در کارگاه صنایع دستی اداره میراث فرهنگی 

شهرستان در معرض دید علاقه مندان قرارگرفته است.
وی ادامه داد: همچنین به منظور حمایت از صنعتگران و هنرمندان و در 
مسئولین  ایرانی«  کالای  از  »حمایت  سال  شعار  اهداف  تحقق  راستای 
حجت الاسلام والمسلمین  فرماندار،  پورزارعی  محسن  ازجمله  شهرستان 
علی  سپاه،  فرمانده  محمود حسام پور  سرهنگ  امام جمعه،  زارع  مدد  علی 
ایزدی بخشدار مرکزی، حسین برزگر رئیس اداره فرهنگ و ارشاد و علی 

یوسفی دهیار روستای سیمکان از این نمایشگاه بازدید کردند.
بنابراین گزارش پوراسد خاطرنشان کرد: فرماندار بوانات در بازدید خود 
ضمن تأکید بر ظرفیت صنایع دستی بوانات در رشته هایی مانند نمدمالی، 
سنگ  از  استفاده  با  که  گوهرتراشی  به خصوص  و  گلیم بافی  چقه بافی، 
معادن شهرستان انجام می شود، گفت: باید با همکاری دستگاه های اجرایی 
ضمن فراهم نمودن زمینه آموزش تخصصی برای متقاضیان و هنرجویان، 
تلاش در جهت ارائه تسهیلات و ایجاد اشتغال در این حوزه در دستور 

کار قرار گیرد.

استانخوزستان

بهبهان
درجلسهکارگروهپژوهشوفناوری

شهرستانعنوانشد؛

 باید طرح های پژوهشی انجام  شده 
نتیجه عملی و محسوس داشته باشد

فرمانداری شهرستان  از روابط عمومی  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
ریاست  به  بهبهان  فناوری شهرستان  و  پژوهش  بهبهان جلسه کارگروه 

محمد حری فرماندار شهرستان  برگزار شد.
معظم  مقام  گفت:  شهرستان  فناوری  و  پژوهش  کارگروه  رئیس  حری 
بر »لزوم  اولین سرفصل،  بیان  دانشگاهیان در  با  اخیر  دیدار  رهبری در 
کردند:  خاطرنشان  و  تأکید  کشور«  مسائل  با  دانشگاه  شدن  درگیر 
مواجهه  زیرا  شود،  حل  عالمانه  باید  کشور  فردای  و  امروز  مشکلات 
افزون شدن آنها  پیچیده و  با مشکلات موجب  غیرعلمی و غیر مدبرانه 

خواهد شد. 
دیگر  زمینه ای  را  »صنعت«  اسلامی،  انقلاب  رهبر  داد:  ادامه  فرماندار 
برای ورود پیشرفت آفرین و رونق بخش دانشگاه ها برشمردند و با تأیید 
تصویب فرصت مطالعاتی یک ساله برای اساتید در صنعت، گفتند: دانشگاه 
باید از نزدیک با مشکلات صنعت آشنا شود و آنها را حل کند تا نیاز 
نباشد برای حل مشکلات صنعت نفت یا صنعت برق چشم به بیگانگان 
بدوزیم. ازاین رو می بایست بیش ازپیش در راستای بهره گیری از ظرفیت 
دانشگاه برای حل مسائل و مشکلات در حوزه های مختلف به ویژه در امور 

اجرایی و صنعت بهره بگیریم.
وی افزود: در سال های گذشته بحث پژوهش در شهرستان خلاصه می شد 
به برگزاری یک نمایشگاه یا مراسمات خاصی در آذرماه و هفته پژوهش 
که امسال برنامه داریم به صورت مستمر جلسات این کارگروه را تشکیل 
داشته  شناسی  مسئله  و  نموده  بررسی  را  مسائل شهرستان  و  و مشکلات 

باشیم سپس بر اساس آن اولویت های پژوهشی را مشخص کنیم.
فرماندار بهبهان اظهار داشت: یکی دیگر از مسائلی که باید جهت حمایت 
از دانشگاه های شهرستان دنبال کنیم جذب اعتبارات طرح های پژوهشی 
دستگاه های اجرایی شهرستان و استان برای دانشگاه های شهرستان است؛ 
البته نباید هدف ما در بحث پژوهش صرفاً جذب اعتبارات پژوهشی باشد 
و باید به دنبال تأثیرگذاری و حل مشکلات باشیم تا طرح های پژوهشی 

انجام شده نتیجه کاربردی، عملی و محسوس داشته باشد.
محمد حری در پایان عنوان کرد: جلسات کارگروه به صورت مستمر و 

به تناسب جلسات با حضور دستگاه های اجرایی تشکیل شود.

استانبوشهر
 برپایی 1000 باشگاه کتاب خوانی 

بوشهر در دستور کار است

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان بوشهر گفت: امسال با توجه به 
اعلام آمادگی و استقبال مدارس برپایی یک هزار باشگاه کتاب خوانی در 

این استان برنامه ریزی شده است.
گذشته  سال  بوشهر  شهر  افزود:  ایرنا  با  گفت وگو  در  ماحوزی  حمیده 
پایتخت کتاب ایران معرفی شده بود که دراین ارتباط بیش از 85 درصد 

طرح ها و برنامه ها اجرا شد.
در  کشور  شهرستان های  فعال ترین  ازجمله  بوشهر  کرد:  اضافه  وی 

برگزاری جام باشگاه های کتاب خوانی است.
ماحوزی درباره طرح باغ کتاب بوشهر بیان کرد: این مکان فرهنگی با 
با تغییر کاربری از  زیربنای 400 مترمربع به همت شهروند بوشهری و 
گل فروشی به کتاب فروشی در دست احداث است که 90 درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد. 
وی ادامه داد: 250 مترمربع از این فضا به کتاب فروشی اختصاص دارد و 

ارزش ریالی زمین باغ کتاب نیز 10 میلیارد ریال است.
ماحوزی ادامه داد: وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی نیز یک میلیارد ریال 

تسهیلات برای ساخت این مرکز فرهنگی تفریحی اختصاص داده است.
وی گفت: در این استان علاوه بر بوشهر شهر خورموج نیز برای ساخت 
موافقت  مورد  که  داده  درخواست  کتاب  باغ  قالب  در  کتاب فروشی 
قرارگرفته و پیش بینی می شود که در چند ماه آینده شاهد افتتاح آن باشیم.

استانهرمزگان
مدیرکلراهوشهرسازیهرمزگان:

طرح تفصیلی شهر بندرعباس
بازنگری می شود

تفصیلی شهر  بازنگری در طرح  از  راه و شهرسازی هرمزگان  مدیرکل 
بندرعباس خبر داد.

به گزارش خبرگزاری مهر، به نقل از راه و شهرسازی هرمزگان، غلامحسین 
مهاجرت پذیری شهر  و  رشد شهرنشینی  به  رو  روند  داشت:  بیان  شیری 
بندرعباس، برنامه ریزی و مدیریت توسعه فضاهای عمومی و خدماتی را 

به ضرورتی مهم در شهرسازی تبدیل کرده است.
وی بابیان اینکه فضاهای سبز و پارک ها، مراکز بزرگ خدماتی فضاهای 
تعامل  محل  سواحل  و  و گردشگری  تفریحی  فرهنگی،  مراکز  ورزشی، 
منافع  تأمین  راستای  در  برنامه ریزی  کرد:  اضافه  است  مردم  ارتباط  و 
مردم و پراکندگی بر مبنای نیاز در مقیاس محله ای از اهداف مهم طرح 
تفصیلی است که توجه به کمبود خدمات و مطالعه آن می تواند ما را در 
برنامه ریزی هرچه بهتر جهت تأمین خدمات موردنظر در طرح تفصیلی 
یاری دهد. شیری با تأکید بر لزوم توسعه پایدار محله ای در بندرعباس، 
و  کرد  عنوان  شهر  این  مضرات  از  یکی  را  شهری  ناکارآمد  بافت های 
گفت: ضرورت توجه و برنامه ریزی در این بافت ها در حوزه بازآفرینی 

از اهمیت خاصی برخوردار است.
مدیرکل راه و شهرسازی استان هرمزگان همچنین به گذشت مدت زمان 
زیادی از طرح تفصیلی مصوب ملاک عمل شهر اشاره کرد و گفت: با 
توجه به اهمیت و اجرای پروژه های عمرانی و ساخت وساز در بندرعباس، 

مراجع  به  تصویب  جهت  جاری  سال  پایان  تا  شهر  این  تفصیلی  طرح 
ذی ربط ارسال خواهد شد.

گفتنی است: طرح تفصیلی شهر بندرعباس پس از گذشت سالیان دراز 
بالاخره در اسفندماه سال ۱۳۹۰ توسط راه و شهرسازی هرمزگان تهیه و 
با مشاور ذیصلاح شهرسازی جهت بازنگری وارد مذاکره شد که پس از 
برداشت های وضع موجود توسط مشاور، کار به روزرسانی طرح تفصیلی 

گذشته در دستور کار مشاور قرار گرفت.

استانکهگیلویهوبویراحمد

خبرخوششهرداریاسوجبرایشهروندان؛
 آسفالت کمربندی بلوار عدل به پل 

سوم بشار

بلوار  شهردار یاسوج از شروع عملیات آسفالت پروژه اتصال کمربندی 
عدل به پل سوم بشار خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری، نستهن مقدم 
با اعلام این خبر بیان داشت: عملیات اجرایی جاده کمربندی یاسوج از 

حدفاصل گلزار شهدا تا پل سوم بشار در حال اجراست.
وی بیان داشت: این محور به طول یک هزار و 500 متر و بااعتباری بالغ بر 

10 میلیارد ریال اجرا می شود.
مقدم بیان کرد: هم اکنون عملیات آسفالت این معبر در حال اجراست.

ترافیک  مشکل  باند  این  از  بهره برداری  با  کرد:  عنوان  یاسوج  شهردار 
شهری و تسهیل در عبور و مرور شهروندان و مسافران به نحو چشمگیری 

کاهش پیدا می کند و دسترسی ایمن به پل سوم بشار فراهم می شود.

سرپرستمرکزبهداشتشهرستان
بویراحمدخبرداد؛

معضل فاضلاب ماشین های لجن کش 
همچنان باقی است

فاضلاب  معضل  گفت:  بویراحمد  شهرستان  بهداشت  مرکز  سرپرست 
ماشین های لجن کش به قوت خود باقی است و اقداماتی در راستای رفع 

معضلات اجرایی خواهد شد.
سلامت  شورای  جلسه  در  مرادی  محسن  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
و  لجن کش ها  درخصوص  افزود:  بویراحمد  شهرستان  غذایی  امنیت  و 
معضلات به وجود آمده پیرامون فعالیت آنها، مقرر شد که کارگروهی 
با حضور آبفای شهری، میراث فرهنگی، شهرداری، محیط زیست و مرکز 

بهداشت شهرستان باهدف رفع این مشکل تشکیل شود.
مرادی به عدم رعایت اصول بهداشتی توسط برخی از نیروهای شرکتی 
شهرداری اشاره کرد و بیان داشت: با توجه به عدم رعایت اصول بهداشت 
بهداشت  مرکز  که  شد  مصوب  شهرداری،  کارگران  از  برخی  حرفه ای 
شهرستان از روند فعالیت و سطح بهداشت شرکت ها و نیروهای خدماتی 

شهرداری بازدید کند.
وی افزود: نتیجه این بازدیدها به شهرداری اعلام خواهد شد تا در صورت 
نیاز دوره های آموزشی با جامعه هدف کارگران و پیمانکاران از طریق 

واحد بهداشت حرفه ای محقق شود.
سرپرست مرکز بهداشت شهرستان بویراحمد با تأکید بر رفع مشکلات 
عمومی  گرمابه های  بهداشت  شهرستان، گفت:  این  گرمابه های  احتمالی 
بهداشتی  مشکلات  محیط،  بهداشت  کارشناسان  و  است  مهم  بسیار 

گرمابه های عمومی را احصا و به شهرداری گزارش کنند.
مرادی در پایان خاطرنشان کرد: همچنین رفع ترافیک خیابان بیمارستان 
فاضلاب  وضعیت  ساماندهی  کلینیک ها،  و  یاسوج  شهر  بهشتی  شهید 
بیمارستان ها و فاضلاب بازارچه میگو و ماهی مرکز استان از اهم مصوبات 

جلسه بود.

استانفارس

شماره ثبت سرو 700 ساله کلانی کازرون ابلاغ شد
شماره ثبت سرو 700 ساله کلانی شهرستان کازرون در فهرست میراث طبیعی کشور 
ابلاغ شد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، 
توابع  از  روستای کلانی  در  واقع  فارس، سرو کلانی  استان  و گردشگری  صنایع دستی 

شهرستان کازرون قرارگرفته است و به دلیل قدمت از جایگاه خاصی برخوردار است.
در   418 شماره  به  قانونی  مراحل  طی  از  پس  ساله کلانی   700 سرو  گزارش،  بنابراین 
فهرست میراث طبیعی ملی کشور ثبت گردید. این سرو که از کهن سال ترین درختان 
منطقه محسوب می گردد در وضعیت خوبی به سر می برد و به عنوان دومین درخت سرو 

بعد از سرو ابرکو معروف شده است.

قابلتوجهسازمانبازنشستگیکلکشور
بازنشستگان کشوری در انتظار صدور 
احکام حقوقی سال جاری خود هستند

سرویس خبری/ ناصر حکیمی:  عده ای از بازنشستگان کشوری گفتند 
ابلاغ  آنان  به  و  صادر  بازنشستگان  احکام  فروردین ماه  ششم  هرسال 
می شد؛ ولی امسال تاکنون احکام بازنشستگان صادر نشده و این امر 
موجب دغدغه و نگرانی بازنشستگان را فراهم کرده است. بازنشستگان 
افزودند: در این وانفسای زندگی و گرانی معیشت و مشکلات عدیده 
توجه  آنان  مشروع  خواست  این  به  بازنشستگی  سازمان  است  خوب 
کنند. بعضی از بازنشستگان خاطرنشان کردند که اگر علل تأخیر در 
بازنشستگان میزان درصد حقوق آنان است که مجلس  صدور احکام 
باید دست اندرکاران  است  موارد دیگری  اگر  و  است  تصویب کرده 
بیشتر  نگرانی  موجب  تأخیر در صدور حکم  زیرا  نمایند؛  توجه لازم 
معیشتی  وضعیت  به  توجه  با  البته  می گردد.  زحمت کش  قشر  این 
درخصوص  باید  روزافزون  گرانی  و  خلق الساعه  تورم  و  بازنشستگان 
توجه  دست اندرکاران  و  دولت  بازنشستگان  حقوق  افزایش  میزان 
خاص نموده و راضی نشوند که این قشر آسیب پذیر جامعه کارد به 

استخوانشان برسد.


